
 O B E C   V I T A N O V Á 
     

   Z Á P I S N I C A 
                               zo zasadnutia    

 

 obecného zastupiteľstva, konaného dňa 26.01.2024  v zasadačke obecného úradu  o 18.00 hod. 

 

Prítomný:        Mgr. Dušan Kovaľák, starosta obce 

   

Prítomní poslanci:    Daniel Bôžek 

Mgr. Mária Kulkovská 

Vladimír Kulkovský 

Igor Lacko 

Ján Mišuda  

Jozef Obrtáč 

Ing. Róbert Obrtáč 

Ján Ševc 

Ján Vojtašák, 

 

Ďalší prítomný:    Štefánia Lanďáková, zamestnankyňa obce 

   

Program: 

              1. Otvorenie zasadnutia 

  2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

   3. Správa starostu o činnosti obce a kontrola plnenia  uznesenia 

  4. Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom obce  Vitanová 

  5.  Prerokovanie žiadostí 

   6. Rôzne  

   7. Záver 

        

Bod 1/ Otvorenie 

        2/ Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

 

        Rokovanie   obecného zastupiteľstva  otvoril a viedol  starosta obce Mgr. Dušan Kovaľák, 

ktorý privítal všetkých  prítomných. Konštatoval, že na zasadnutí je prítomných 9 poslancov, 

čím je obecné zastupiteľstvo spôsobilé rokovať a uznášať sa. Za overovateľov  zápisnice  určil  

poslancov Mgr. Máriu Kulkovskú a Vladimíra Kulkovského. Písaním zápisnice poveril 

Štefániu Lanďákovú.  

 

Starosta obce predložil na schválenie tento program:    

 

              1. Otvorenie zasadnutia 

  2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

   3. Správa starostu o činnosti obce a kontrola plnenia  uznesenia 

  4. Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom obce  Vitanová 

  5.  Prerokovanie žiadostí 

   6. Rôzne  

   7. Záver  

Zároveň starosta vyzval poslancov na doplnenie alebo zmenu programu. Keďže nikto 

z  poslancov nenavrhol doplnenie ani  zmenu programu, starosta  predložil návrh na: 
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Uznesenie č. 80/2024 OZ 

schvaľuje  

Program rokovania obecného zastupiteľstva.  

 

Hlasovanie: 

Z 9 prítomných poslancov hlasovalo: 

Za:  9 poslancov /Daniel Bôžek, Mgr. Mária  Kulkovská, Vladimír Kulkovský, Igor     

                          Lacko, Ján  Mišuda, Jozef Obrtáč, Ing. Róbert Obrtáč, Ján Ševc  a Ján Vojtašák/                                              

Proti:    0 poslancov 

Zdržali sa: 0 poslancov 

Uznesenie bolo prijaté. 

      

Bod 3/ Správa starostu obce a kontrola plnenia uznesenia 

 

Starosta informoval poslancov o činnosti obecného úradu od posledného zastupiteľstva: 

 

- Pokračuje sa v zimnej údržbe ciest a chodníkov. 

- Opravila sa miestnosť kancelárie po pani Kulkovskej, zakúpil sa nábytok, dalo sa očalúniť 

5ks dverí. 

- Vykopal sa kanál vedľa chodníka na ulici „Hrady“ pri križovatke s cestou II/520 a vložila sa 

tam flexibilná rúra s „T“ kusom na odtok povrchovej vody do kanála na dažďovú vodu. 

- Pripravili sa betónové stĺpiky pri chodníku na cintorín firmou Janex. 

- Začala sa riešiť výmena kotlov a okien na základnej škole v spolupráci s Krajským školským 

úradom v Žiline. 

- V rámci JPÚ sa ukončila 1.etapa a bol schválený register pôvodného stavu v k.ú. Vitanová a 

to Okresný úradom Námestovo. Následne bude rozhodnutie visieť na úradnej tabuli 15 dní a ak 

nebudú námietky, bude rozhodnutie právoplatné a môže sa pokračovať so všeobecnými 

zásadami funkčného usporiadania pozemkov, kde sa následne zvolá predstavenstvo JPÚ a  tieto 

zásady sa schvália. 

- Riešia sa naďalej pozemky Slovenského vodohospodárskeho podniku, ktoré by obec chcela 

dostať do vlastníctva výmenou,  zatiaľ je to na dobrej ceste. 

- Do každej domácnosti sa rozniesli kalendáre na rok 2024, kde sú uvedené dôležité informácie 

z hľadiska obce a taktiež vývozy komunálneho a separovaného zberu. 

- Zabezpečili sa žlté a zelené vrecia a tieto sa taktiež rozniesli do každej domácnosti 

a prevádzky 

- Starosta sa zúčastnil ZMOHO, ktoré organizovala obec Čimhová, zúčastniť sa ho mali aj 

predsedníčka VÚC Žilina, jej podpredseda a prednostka Okresného úradu Tvrdošín – bohužiaľ 

všetci ospravedlnili svoju neúčasť. Za zmienku stojí, že v obciach Suchá Hora, Hladovka, 

Vitanová, Zábiedovo, Štefanov, Habovka bude 100 rokov od založenia DHZ v obciach. Oslavy 

storočnice DHZ plánuje aj mesto Trstená v mesiaci október 2024 za účasti všetkých obcí.   

- Starosta spomenul, že už prebieha elektronické verejné obstarávanie na vypracovanie nového 

územného plánu obce. 

- Na záver správy starosta dodal, že rieši aj vysporiadanie pozemkov patriacich VÚC Žilina 

a Okresnému úradu Žilina, ktoré sa nachádzajú v areáli Obecného úradu vo Vitanovej. 
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Uznesenie č. 81/2024 OZ 

a/ berie na vedomie  

Správu starostu obce od posledného zasadnutia OZ. 

b/ konštatuje, 

že uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia sú splnené. 

 

Hlasovanie: 

Z 9 prítomných poslancov hlasovalo: 

Za:   9 poslancov /Daniel Bôžek, Mgr. Mária  Kulkovská, Vladimír Kulkovský, Igor     

                        Lacko, Ján  Mišuda, Jozef Obrtáč, Ing. Róbert Obrtáč, Ján Ševc  a Ján Vojtašák/                                              

Proti:    0 poslancov 

Zdržali sa: 0 poslancov 

Uznesenie bolo prijaté. 

      

Bod 4/ Zásady hospodárenia  a nakladania s majetkom  obce Vitanová 

 

Starosta predniesol, že všetkým poslancom boli Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom 

obce zaslané e-mailovou poštou  a boli vypracované z dôvodu nového zákona č.137/2023 Z.z. 

účinného od 01.11.2023.  K dnešnému dňu neboli vznesené žiadne pripomienky a návrhy. 

Starosta dal hlasovať za predložený návrh na: 

 

Uznesenie č. 82/2024 OZ 

schvaľuje 

Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom obce Vitanová. 

 

Hlasovanie: 

Z 9 prítomných poslancov hlasovalo: 

Za:  9 poslancov /Daniel Bôžek, Mgr. Mária  Kulkovská, Vladimír Kulkovský, Igor     

                        Lacko, Ján  Mišuda, Jozef Obrtáč, Ing. Róbert Obrtáč, Ján Ševc  a Ján Vojtašák/  

Proti:    0 poslancov 

Zdržali sa: 0 poslancov 

Uznesenie bolo prijaté. 

            

Bod 5/ Prerokovanie žiadostí: 

 

. Mesto Trstená žiada o poskytnutie dotácie na záujmovú činnosť pre 8 detí s trvalým pobytom 

v našej obci od 01.01.2024 do 31.05.2024 vo výške 280,00 Eur. Bolo zistené, že v zozname sa 

nachádza  1 dieťa, ktoré  má trvalý pobyt  v Trstenej. Toto dieťa bolo vylúčené, nakoľko dotácia 

sa poskytuje deťom s trvalým pobytom v obci Vitanová. Po úprave zoznamu je  celková suma 

dotácie  pre 7 detí  vo  výške  245,00 Eur. Starosta dal hlasovať za predložený návrh na: 

 

Uznesenie č. 83/2024 OZ 

schvaľuje 

Mestu Trstená poskytnutie dotácie na záujmovú činnosť vedenú v Centre voľného času 

v Trstenej pre 7 detí za obdobie  od 01.01.2024 do 31.05.2024 vo výške 245,00 Eur. 

 

Hlasovanie: 

Z 9 prítomných poslancov hlasovalo: 

Za:  9 poslancov /Daniel Bôžek, Mgr. Mária  Kulkovská, Vladimír Kulkovský, Igor     

                        Lacko, Ján  Mišuda, Jozef Obrtáč, Ing. Róbert Obrtáč, Ján Ševc  a Ján Vojtašák/  
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Proti:    0 poslancov 

Zdržali sa: 0 poslancov 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

. Obec Čimhová žiada o poskytnutie dotácie na záujmovú činnosť pre  2 detí  s trvalým 

pobytom v našej obci za obdobie od 10/2023 do 12/2023 a od 01/2024 do 05/2024. Dotáciu 

žiadajú za 1. polrok vo výške 42,00 Eur a za II. polrok vo výške 70,00 Eur. Starosta dal hlasovať 

za predložený návrh na: 

 

Uznesenie č. 84/2024 OZ 

schvaľuje 

Obci Čimhová poskytnutie dotácie na záujmovú činnosť pre 2 detí za obdobie 10/2023 – 

12/2023 a za obdobie 01/2024 – 05/2024 v celkovej výške 112,00 Eur.  

 

Z 9 prítomných poslancov hlasovalo: 

Za:  9 poslancov /Daniel Bôžek, Mgr. Mária  Kulkovská, Vladimír Kulkovský, Igor     

                        Lacko, Ján  Mišuda, Jozef Obrtáč, Ing. Róbert Obrtáč, Ján Ševc  a Ján Vojtašák/  

Proti:    0 poslancov 

Zdržali sa: 0 poslancov 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

. NIKÉ, s.r.o. v Bratislave v zmysle zákona  č. 30/2019 Z. z. o hazardných hrád a o zmene 

a doplnení niektorých zákonov  žiada o vydanie súhlasu na  prevádzkovanie kurzových stávok 

v prevádzke Reštaurácia - Kulkovský, Vitanová 84. Starosta vyzval poslancov za hlasovanie za 

predložený návrh na: 

 

Uznesenie č. 85/2024 OZ 

schvaľuje 

NIKÉ, s .r. o.,  Ilkovičova 34, Bratislava s prevádzkovaním kurzových stávok v prevádzke  

Reštaurácia Kulkovský, Vitanová 84. 

 

Z 9 prítomných poslancov hlasovalo: 

Za:  9 poslancov /Daniel Bôžek, Mgr. Mária  Kulkovská, Vladimír Kulkovský, Igor     

                        Lacko, Ján  Mišuda, Jozef Obrtáč, Ing. Róbert Obrtáč, Ján Ševc  a Ján Vojtašák/  

Proti:    0 poslancov 

Zdržali sa: 0 poslancov 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

. ZŠ s MŠ vo Vitanovej žiada o pokrytie mzdových nákladov na prijatie do zamestnania 

pedagogického asistenta do materskej školy na obdobie 02/2024 – 12/2024 v predpokladanej 

výške 16 314,00 Eur. Pedagogický asistent bude vykonávať činnosť pri dieťati, ktoré majú 

prijaté   so zdravotným znevýhodnením. ZŠ s MŠ sa snažila získať finančné prostriedky  

z výzvy národného projektu „Podpora pomáhajúcich profesií 3 pre MŠ“,  ale neúspešne. 

Taktiež  cez Úrad práce, sociálnych vecí a rodiny  Námestovo, kde je toho času pozastavená 

činnosť. 

Starosta predniesol , že si vyžiadal z materskej školy evidenciu dochádzky žiakov za 2 mesiace. 

V MŠ je prihlásených 40 detí v dvoch triedach a zamestnané sú 4 pani učiteľky. V  malej triede 

za mesiac január 2024 bol priemer  10 detí podľa dochádzky a v druhej triede priemer 18 žiakov 
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podľa dochádzky v mesiaci septembri 2023. Materská škola žiada finančné prostriedky na 

pokrytie ďalšej pracovnej sily do materskej školy  vo výške 16 314 € na 11 mesiacov. To sú 

finančné prostriedky na pedagogického  asistenta len na tento rok. Dieťa so zdravotným 

znevýhodnením má v súčasnosti 3 roky, do konca školskej dochádzky v MŠ vyžadujúceho si 

pedagogického asistenta sú to ďalšie tri roky. V súčasnosti obec v rámci rozpočtu nemá 

dostatok finančných prostriedkov na ďalšiu silu do materskej školy. Podľa vyjadrenia 

zástupkyne materskej školy p. Šimalovej, tak matka je ešte na materskej dovolenke. Možno by 

bolo vhodné navrhnúť riešenie na dohodu medzi rodičmi a materskou školou. Starosta požiadal 

poslancov o vyjadrenie.  

Poslankyňa Mgr. Mária Kulkovská, zástupkyňa riaditeľa školy, oboznámila 

prítomných,  že takéto dieťa potrebuje pedagogického asistenta, ktorý by sa mu venoval počas 

celého pobytu, malo by byť umiestnené  medzi deťmi, nie izolované. Keďže takéto podmienky 

materská škola nemá, navrhla možnosť zaradenia dieťaťa do výchovnovzdelávacieho procesu 

v MŠ formou skrátenej dochádzky, napr. poldennej, aby dieťa bolo v kolektíve rovesníkov, aby 

mohla byť čiastočne prítomná aj matka, aby sama videla ako sa dieťa správa, reaguje, zapája 

do činností a aktivít, či (ne)narušuje ich priebeh. V prípade zvýšenej starostlivosti, alebo 

problematickosti pri výuke, kedy by sa nedalo zo strany materskej školy urobiť viac, navrhnúť 

matke možnosť využiť predĺženie rodičovského príspevku do 6 rokov, resp. do času, kým škola 

nezíska asistenta z iných zdrojov alebo projektov. 

           Po krátkej rozprave sa poslanci uzniesli na tom, aby vedenie ZŠ s MŠ pozvalo 

rodičov, vysvetlilo im  situáciu, súčasné podmienky a možnosti MŠ a  zároveň spoločne  našlo 

najlepšie riešenie a možnosti  pre súčasné zaradenie dieťaťa do výchovnovzdelávacieho 

procesu v MŠ. 

 

Starosta vyzval poslancov na hlasovanie za predložený návrh na: 

 

Uznesenie č. 86/2024 OZ 

schvaľuje 

ZŠ s MŠ vo Vitanovej poskytnutie finančných prostriedkov – mzdových nákladov na 

pedagogického asistenta v materskej škole vo výške 16 314 Eur na obdobie 02 – 12/2024. 

 

Z 9 prítomných poslancov hlasovalo: 

Za:  0 poslancov  

Proti:    3 poslanci /Daniel Bôžek,  Igor Lacko, Jozef Obrtáč/  

Zdržali sa: 6 poslanci /Mgr. Mária  Kulkovská, Vladimír Kulkovský, Ján Mišuda,  

Ing. Róbert Obrtáč,  Ján Ševc, Ján Vojtašák/  

Uznesenie nebolo prijaté. 

 

Bod 6/ Rôzne 

. O slovo požiadala   Ing. Darina Tomajková,  hlavná kontrolórka obce, ktorá predniesla Správu 

o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra za II. polrok 2023 a Správu z finančnej kontroly 

vykonanej za obdobie od 01.07.2023 do 31.11.2023. Správy tvoria prílohu zápisnice. Starosta 

predložil návrh na:  

 

Uznesenie č. 87/2024 OZ 

berie na vedomie 

a/ Správu o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Vitanová za II. polrok 2023 

b/ Správu z finančnej kontroly. 

 

Z 9 prítomných poslancov hlasovalo: 
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Za:  9 poslancov /Daniel Bôžek, Mgr. Mária  Kulkovská, Vladimír Kulkovský, Igor     

                        Lacko, Ján  Mišuda, Jozef Obrtáč, Ing. Róbert Obrtáč, Ján Ševc  a Ján Vojtašák/  

Proti:    0 poslancov 

Zdržali sa: 0 poslancov 

Uznesenie bolo prijaté. 

  

. Správa starostu za rok 2023 – informácie o činnosti vedenia obce a obecného úradu  

 

Projekty: 

- Bol podaný projekt cez Enviromentálny fond na splaškovú kanalizáciu v časti od 

rodinného domu súpisné č. 53 až po Základnú školu Vitanová a celá ulica Nová až po 

križovatku s cestou vedúcu na ihrisko v hodnote cca 1 092 561,-Eur. 

- Bol podaný projekt cez Enviromentálny fond na výmenu osvetlenia v celej obci  

v hodnote 130.000,-Eur. 

- Bol spracovávaný projekt na podanie žiadosti o dotáciu na stavbu „Prestavba skladu 

Vitanová súp. č. 427 spojená so znížením  energetickej náročnosti“ v sume                              

cca  410 000,-Eur, avšak tento projekt bol predčasne zastavený zo strany štátu. 

- Bol spracovaný a podaný projekt v rámci MAS ORAVA a to výstavba tribún  na 

futbalovom  ihrisku v hodnote cca 78.000,-Eur. Projekt bol na MAS Orava vyhodnotený 

ako najlepší a čaká sa na podpísanie zmluvy na finančné prostriedky s PPA. 

- Zapojili sme sa do výzvy v súvislosti s Migračnou krízou, kde po spracovaní projektu 

boli na účet obce zaslané finančné prostriedky vo výške 462 800,-Eur. 

- Bol spracovaný a podaný projekt na splaškovú kanalizáciu cez Enviromentálny fond od 

rodinného domu súp. č. 53 až na horný koniec obce po hotel GOBOR v hodnote                

cca 3 000 000,-Eur. 

- Bola podaná žiadosť na OVS Dolný Kubín a spracovaný projekt o výstavbu splaškovej 

kanalizácie po ulici Pod Úboč od rodinného domu súp. č. 360 až po križovatku s ulicou 

Školskou. Uvedený projekt je aj na OVS Dolný Kubín schválený a jeho výstavba bude 

prebiehať v roku 2024 so spoluúčasťou obce.  

- Bola podaná žiadosť na výstavbu detského ihriska v hodnote 50 000,-Eur cez 

Ministerstvo práce,  sociálnych vecí a rodiny. 

- Spracováva sa projektová štúdia na cyklotrasu vedúcu od cyklotrasy Trstená-Nowy 

Targ na prepojenie ku cyklotrase Čierny potok Oravice. 

Riešenie pozemkov: 

- V rámci pozemkov boli  starostom podané a prednesené žiadosti na Výročnej členskej 

schôdzi ohľadom pozemkov v cintoríne, na futbalovom ihrisku a za futbalovým 

ihriskom. Po ich schválení na prenájom na 99 rokov boli podpísané zmluvy a bol 

podaný návrh na vklad na Kataster nehnuteľností. Celkovo sa podarilo prenajať              

cca 4 249 m2 v cintoríne, 5 615 m2 na futbalovom ihrisku,  12 834 m2 za futbalovým 

ihriskom a 3935 m2 na Zberný dvor, čo je  spolu 26 642 m2, za čo patrí veľké ďakujem 

podielnikom  Urbáru vo Vitanovej. K tomu bol získaný aj súhlas s vybudovaním  

turistického chodníka, resp. cyklochodníka po pozemkoch Urbáru v rámci katastra od 

dolnej časti katastra až po Oravice.  

- Zo Slovenského pozemkového fondu sa podarilo získať pre obec pozemky v intraviláne 

obce prevažne pod komunikáciami a spevnenými plochami v celkovej výmere                    

4 107m2.  
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- Stále prebiehajú rokovania ohľadom výmeny pozemkov z Vodohospodárskeho podniku 

Piešťany a obcou Vitanová, kde sa už konečne niečo pohlo a dokonca už bol vyslaný 

pracovník z Vodohospodárskeho podniku, aby prišiel vykonať ohliadku, či náhodou na 

pozemky nezasahuje vodný tok, resp. záplavová oblasť.  Je tam predpoklad získania 

pozemkov od štátu v minimálnej výmere 5 500 m2, avšak za priaznivej situácie je 

možné získať aj cez  cca 10 000 m2. 

Obecný úrad a areál úradu: 

- Zmenili sa úradné hodiny na obecnom úrade s tým, že v stredu budú úradné hodiny do 

17.30 hod. a v piatok do 13.30 hod. 

- Opravili sme miestnosť bývalej pošty a presťahovali sme pracovníčku obecného úradu 

na prízemie do týchto priestorov, aby ľudia nemuseli chodiť po schodoch. 

- Vyčistil sa celý areál obecného úradu. 

- Opravil sa vchod na obecný úrad. 

- Urobila sa miestnosť pre dôchodcov. 

- Vysadili sa tuje v areáli dvora pri obecnom úrade a taktiež pri dome smútku. 

- Obnovila sa kuchynka pri  kanceláriách  obecného  úradu. 

- Zakúpili sa stoličky do kultúrneho domu, vybavila sa kuchyňa v kultúrnom dome, kde 

sa zabezpečil konvektomat, umývačka riadu, mikrovlnka, rôzne hrnce, nože, dosky na 

krájanie a vlastne potrebné veci na fungovanie kuchyne v kultúrnom dome. 

- Do areálu obecného úradu sa  doviezli 2 ks kontajnerov na zber  oblečenia. 

- Cestou DCOM-u sa vymenili 2ks nových počítačov, 3 ks nové notebooky a 2ks tlačiarne 

pre pracovníkov obecného úradu.  

- Spracovali sa kalendáre na rok 2024 s historickými fotografiami obce a uvedením 

informácií o vývoze komunálneho odpadu a separovaného zberu a rozniesli sa do 

každej domácnosti v obci. 

- Miestnosť na prízemí bola prenajatá na  prevádzkovanie masážneho salónu. 

Rieši sa nová web stránka našej obce cez firmu WEBY Group, ktorá ponúka 

najvhodnejšiu alternatívu.  

 

Kultúrno-športové akcie: 

- Uvítanie detí do života. 

- V spolupráci s materskou školou sa zorganizovala  kultúrno-spoločenská akcia „Spieva 

celá rodina“. 

- V strede obce bola akcia „Stavanie mája“. 

- V spolupráci s DPO Dolný Kubín a DHZ Vitanová sme organizovali Okresnú hasičskú 

súťaž. 

- V spolupráci s TJ Vitanová sa zorganizoval „Športový deň“. 

- Zorganizovala sa kultúrno-spoločenská akcia „Vitanovská heligónka“ v spolupráci so 

súborom „Gosťovská“. 

- V strede obce sa zrealizovala akcia „Mikuláš“. 

- Pri Obecnom úrade sa v spolupráci so ZRPŠ a so Základnou školou zorganizovali 

„Vianočné trhy“. 

- V spolupráci so Združením pre zdravotne postihnutých Vitanová sa urobilo posedenie 

s týmito občanmi. 

- V mesiaci október posedenie s dôchodcami v rámci „Mesiaca úcty k starším“. 
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JPÚ v lokalite Nad Borky a Tlúm: 

- Pri prevzatí úradu bolo v rámci JPÚ urobené: 

- Bol stanovený obvod JPÚ v rámci územného plánu, bolo zvolené predstavenstvo JPÚ, 

boli schválené stanovy JPÚ, začalo sa robiť na registri pozemkového stavu, bola 

spracovaná štúdia od p. Gočovej v hodnote 5 000,-€, ktorá sa vlastne nepoužije. 

Počas pôsobenia nového starostu sa urobilo: 

- Pribral sa znalec ku stanoveniu hodnoty pozemkov a spracovala sa digitálna mapa 

hodnoty pozemkov. 

- Zriadili sa podrobné geodetické body a vyznačila sa hranica JPÚ v teréne.  

- Vykonal sa zápis obvodu JPÚ  do katastra.  

- Bolo spracované účelové mapovanie polohopisu a výškopisu v obvode projektu. 

- Zisťovali sa  a stotožňovali sa  niektorí vlastníci. 

- Spracoval sa celý register pôvodného stavu a všetkým vlastníkom boli doručené výpisy 

z Registra pôvodného stavu. 

- Okresný úrad v Námestove, pozemkový a lesný odbor, dňa 17.01.2024 schválil register 

pôvodného stavu – zverejnené vyhláškou na úradnej tabuli na 15 dní. 

- Je  už pripravený aj plán predbežného  umiestnenia pozemných komunikácií – vlastníci 

prispejú 16,56% a následne sa spracujú  VZFÚ – všeobecné zásady funkčného 

usporiadania územia. (Spracovateľom je zhotoviteľ. Spracovaný VZFU mi zhotoviteľ 

doručí a OÚ Námestovo môže zvolať predstavenstvo, aby sa predstavil tento návrh 

VZFÚ. Následne sa opäť vyvesuje na úradnú tabuľu, voči ktorému je možné podať do 

určitej doby námietky. Ak nie sú námietky vydáva sa rozhodnutie o schválení VZFÚ. 

Ak námietky budú musí sa táto námietka prerokovať. Pri tomto bode starosta upozornil 

poslancov, že sme práve ukončili 1. etapu JPÚ a čakajú nás ešte 3 etapy, tak nechce 

počuť, že niekto bude rozprávať o tom, že už bolo všetko pripravené od 

predchádzajúceho starostu. Je jasné všetkým, že  súčasné vedenie začínalo pribratím 

znalca k hodnote pozemkov, čo sa robí na začiatku pozemkových úprav. Pri prevzatí 

úradu súčasným starostom bol určený obvod JPÚ, boli schválené stanovy JPÚ 

a predstavenstvo a bola štúdia od iného zhotoviteľa, ako pracuje na JPÚ, čím je táto 

štúdia prakticky nepoužiteľná, iba ak niektoré veci sa môžu prevziať.  

Iná činnosť: 

- Rekonštrukcia chodníkov a oplotenia v hornom cintoríne. 

- Zabezpečenie umiestnenia bankomatu v obci. 

- Zakúpilo a namontovalo sa kovové oplotenie na zábradlie okolo rieky Oravica zo strany 

od detského ihriska. 

- Zabezpečenie dobudovanie chodníka na moste na ceste II/520 prostredníctvom VÚC 

Žilina.  

- Zimná údržba ciest a chodníkov, v lete kosenie verejných priestranstiev, futbalového 

ihriska a cintorína. 

- Zabezpečovalo sa referendum dňa 21.01.2023. 

- Dňa 30.10.2023 sme zabezpečovali voľby do NR SR. 

- Vyčistila  a opravila sa cesta smerom ku krížu, položili sa betónové žliabky na odtok 

vody z kopca, vykonáva sa pravidelné kosenie okolo cesty a kríža. 
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- Predĺženie zmluvy o 1 rok na protipovodňový vozík s Hasičským a záchranným 

zborom.  

- Údržba techniky a príprava na STK hasičských motorových vozidiel. 

Na záver tejto správy vznikla medzi starostom a poslancami rozprava, z ktorej vyplynulo, 

že by bolo možno aj vhodné vymeniť osobné motorové vozidlo, nakoľko súčasné vozidlo 

starostu už nedisponuje technickými parametrami na dlhšie trasy a starosta v prípade potreby, 

napríklad jazdy  do Bratislavy radšej použije svoje súkromné motorové vozidlo, kde si dá 

preplatiť iba  pohonné hmoty. Toto riešenie však nie je dlhodobé. Vzhľadom na to, že sa riešia 

aj JPÚ, za ihriskom pozemky, kde bude potrebné jazdiť čoraz častejšie na miesto a aj celkovo 

po teréne, nielen po cestách, tak starosta navrhol, že by bolo vhodné sa zamerať na SUV a to 

s pohonom 4x4, čo potvrdili aj poslanci s tým, že bol by už najlepšie s obsahom minimálne 

2000 cm3 a lepšou výbavou. Starosta však poznamenal, že ak by mal pozerať na bežné značky 

ako je Škoda Kodiac, Hyundai Tucson alebo Kia Sportage, tak  takéto vozidlo už stojí cca 

40 000,-€ a viac. Poslanci uviedli, že sú si toho vedomí a požiadali  starostu, aby dal hlasovať. 

Následne  starosta vyzval poslancov na hlasovanie za predložený návrh na: 

Uznesenie č. 88/2024 OZ 

schvaľuje  

Nákup osobného motorového vozidla SUV v hodnote cca 40 000,-€. 

 

Z 9 prítomných poslancov hlasovalo: 

Za:  9 poslancov /Daniel Bôžek, Mgr. Mária  Kulkovská, Vladimír Kulkovský, Igor     

                        Lacko, Ján  Mišuda, Jozef Obrtáč, Ing. Róbert Obrtáč, Ján Ševc  a Ján Vojtašák/  

Proti:    0 poslancov 

Zdržali sa: 0 poslancov 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

 

Bod 7/ Záver 

     

     Nakoľko   program   obecného   zastupiteľstva bol vyčerpaný a nikto sa neprihlásil do 

diskusie starosta poďakoval prítomným za účasť a zasadnutie obecného zastupiteľstva ukončil.

  

 

 

         Mgr. Dušan Kovaľák  

               starosta obce 

 

 

Overovatelia: Mgr. Mária Kulkovská............................................... 

 

                      Vladimír Kulkovský.................................................... 

 

 

Zapísala: Štefánia Lanďáková........................................... 


